

2025年2月20日至2025年2月24日舉行的網上車輛登記號碼拍賣結果

Result of Auction of Online Vehicle Registration Marks Held on 20 February 2025 to 24 February 2025

	\$		\$		\$		\$
AA 2609	15,000	AA 6066	39,000	AA 681	60,000	AD 7111	12,000
AP 1161	10,000	AZ 708	12,000	BY 701	13,000	CL 9028	18,000
CM 3329	6,000	CS 427	6,000	DH 1201	10,000	DR 214	9,000
DW 608	9,000	EA 850	9,000	EC 115	10,000	EV 6705	4,000
FL 1128	11,000	FL 6898	9,000	FY 2339	4,000	GF 704	3,000
JC 9366	13,000	JH 522	50,000	JL 1974	5,000	JW 1211	9,000
JY 1162	4,000	KC 302	8,000	KH 9389	5,000	KK 695	7,000
KT 9010	6,000	KW 1994	7,000	LG 618	20,000	MC 1003	9,000
MH 105	13,000	MM 2802	15,000	MR 2511	3,000	MR 2609	3,000
MT 3612	2,000	MU 381	10,000	PZ 911	14,000	RR 8377	8,000
RY 328	31,000	SJ 3888	38,000	SZ 622	9,000	TG 591	5,000
TR 2500	3,000	VS 911	18,000	XW 911	13,000	YU 148	21,000
YY 3757	7,000	ZL 718	7,000				

拍賣所得 \$632,000的款項，在扣除舉辦開支後，會全數撥入政府獎券基金，作慈善用途。

@1,000：此車輛登記號碼無人競投，故以特別費用1,000元售予申請人，而其所繳付的按金將視為特別費用的繳款。

The total proceeds of \$632,000 will go to the Government Lotteries Fund for charity purposes after the deduction of expenses incurred in the conduct thereof.

@1,000: There was no bidder for the mark, it is therefore sold to the applicant at a special fee of \$1,000, and the deposit paid by the applicant will be taken as payment of the special fee.